
Oświadczenie złożone 

przez senator Agnieszkę Kołacz-Leszczyńską 

na 19. posiedzeniu Senatu 

w dniu 17 grudnia 2020 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Szanowny Panie Premierze! 

W grudniu 2020 r. mogliśmy odczytać na profilach niektórych posłów PiS informacje o udzielaniu dofi-

nansowania z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. Ponieważ okazało się, że nie otrzymaliśmy in-

formacji o tym, jakie kryteria zdecydowały o przyznaniu środków finansowych poszczególnym gminom, 

wnoszę o przekazanie mi: 

1. wersji elektronicznej wniosków złożonych przez jednostki w moim województwie (dolnośląskim), do-

tyczących możliwości uzyskania środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19; 

2. indywidualnych kart oceny wszystkich wniosków złożonych w ramach naboru przez jednostki z woje-

wództwa dolnośląskiego; 

3. wszystkich zbiorczych protokołów z ocenami wniosków złożonych przez j.s.t., wytworzonych w ra-

mach działalności Komisji ds. Wsparcia Jednostek Samorządu Terytorialnego; 

4. imiennej listy członków komisji powołanej przez prezesa Rady Ministrów celem weryfikacji wniosków 

i udzielania wsparcia; 

5. treści wszystkich rekomendacji co do kwot przyznawanych poszczególnym wnioskodawcom, przeka-

zanych prezesowi Rady Ministrów przez Komisję ds. Wsparcia Jednostek Samorządu Terytorialnego. 

6. informacji o ogólnej liczbie złożonych wniosków ze wskazaniem podanych w nich kwot w podziale na 

województwa i wnioskodawców; 

7. informacji o ogólnej liczbie złożonych wniosków ze wskazaniem podanych w nich kwot oraz wysoko-

ści przyznanego wsparcia. 

Z niecierpliwością oczekuję tych informacji. 

Z poważaniem 

Agnieszka Kołacz-Leszczyńska 

 
 


